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1. Rosendalsskolans dag 

 

Förra året kom önskemål om att ha informationsmötet om Rosendalsskolans dag samtidigt som 

föräldramötet. Vi testade detta i år, men kommer att gå tillbaka till ordningen att ha mötet på en 

separat dag. Vi uppmanar klasserna att utse representanter utifrån klasslistan, så att alla föräldrar 

hinner med att vara representanter under barnens tid på skolan. 

En förälder tipsar om att vi borde försöka jobba in att Rosendalsskolans dag alltid sker första 

lördagen i oktober, t ex genom att få in det i skolans utskick med studiedagar. En annan förälder 

undrar om det går att uppmana till att tänka hållbart när det gäller priser och undvika att köpa 

plastleksaker. 

Det upplevs positivt att 6:orna i år är med och jobbar med loppisen. Det kommer en fråga om det är 

möjligt att ge 6:orna en större del av årets pott då de vill åka på klassresa och har drabbats av 

ombyggnationen utav skolan under en stor del av sin skoltid. Andra framför att 

likabehandlingsprincipen bör gälla och menar att alla barn även i fortsättningen bör få samma andel 

av insamlade medel under Rosendalsskolans dag. 

 

2. Vilka frågor ska föräldraföreningen driva under läsåret 18/19? 

Då skolledningen inte kan göra något åt saken - kan FFRS uppvakta lokalförvaltningen i frågan om 

ljudnivån i matsalen och problemet med bristen på krokar i skolans kapprum? Vi skulle till exempel 

kunna efterfråga mätningar av ljudnivå. 

För att skapa mer utrymme för dialog under Forum för samråd, kan FFRS be rektor att vända på 

dagordningen och istället inleda med frågorna sim inkommit från föräldrar? 

Fritids, vad blir det av det och vad har ledningen för vision? Vi ber om att fritids får komma och 

presentera sig och sin verksamhet på kommande Forum för samråd. 

 


